



Protokoll vid styrelsemöte SMC Västmanland

Datum: 2/4 2023

Plats: Hylsvägen 4, Västerås.

Närvarande: Solveig, Jari, Monika, Malin, Erik och Pia

§1 Mötets öppnande

Solveig öppnar mötet. Erik vald till sekreterare.

§2 Justerare:

Pia vald till justerare.

§3 Dagordningen godkänns i sin helhet.

Dagordning godkänd.

§4 Föregående protokoll godkänns i sin helhet.

Godkänt och lagd till handlingarna.

§5 Ekonomi:

Pia som kassör ska registrera sig där styrelsen behöver kontaktperson. Ekonomin ser än så länge god ut.

§6 Rapporter:

Monika:

En HLR genomförd och sista ska genomföras måndag 3 april.

Erik informatör/kommunikatör/Redaktör. Gjort utkast till MC-folket

Uppdatera hemsida med bilder och text, favorit resmål och motorcyklar.

Råd och riktlinjer, betala fullt till Hem till gården pga för sen anmälan för avhopp.

Monika och Malin har skapat funktionärshandbok 3.0 som skickas ut till oss volontärer. Handlar om roller, ansvarsområden och hur vi kan "samarbeta" bättre. Jari får i uppdrag att kolla upp lämpliga handsignaler.

Monika:

Avrostning 29 april ser OK ut, bra uppslutning på förmiddagen och fullt med deltagare på eftermiddagen. Ser även bra ut 6 maj men vi behöver fler funktionärer den dagen.

Monika:

Avrostning 29 april ser OK ut, bra uppslutning och fm och fullt med deltagare på em. Men vi behöver fler funktionärer den 6 maj.

Monika och Malin:

MCT varit på Hässlö för att berätta om SMC på Hässlö riskettan. Synd att vi inte hade merchandise med det beror på att vi väntar in uppdatering av material från Riks.

Monika: Det är bättre att vara där på risktvåan. Då kör eleverna motorcykel och vi kan jämföra med KNIX och avrostning för att locka. Ingen motorcykelkörning under riskettan.

Vi måste ha broschyrer och material att dela ut när vi marknadsför oss.

Intressefråga? Kan vi genomföra aktiviteter mer andra är körskolor? Exempelvis avrostning och övningar med polisen? Kul och lärorikt plus vi får exponering för oss och medlemmar.

§7 Info från ordförande:

Ny logga, köpt nya kläder med gamla loggan så vi får se den nya loggan i ett senare skede. Vi måste tänka på medlemmarnas pengar.

Riks har årsmöte 13 maj, vi får fokusera på vår KNIX. Närvaro från distriktet: Bör vara två så vi fyller våra mandat. Monika påpekar att vi bör prioritera KNIX om vi tvingas välja pga för få folk. Övriga styrelsemedlemmar instämmer.

§8 Övriga frågor:

För oss nya i styrelsen ska vi beställa en regnjacka. Övriga får slita ut deras då vi köpte nytt förra säsongen. Skicka beställning till Pia.

Förslag på aktiviteter för styrelse och engagerade i distriktet välkomnas. För utveckling av oss själva och trivsel.

§9 Kalendarium:

§10 Nästa möte:

Tisdag den 16 maj kl 19:00-21:00. Digitalt. Solveig skickar länk i kallelsen.

Förslag på efterföljande möten:

Tisdag den 5 september v 36. Fysiskt, Kopparlunden. Monikas kontor. Kl 17:00-19:00. Till mötet ska verksamhetens aktiviteter sammanställas och redovisas.

10 oktober v41. Fysiskt, kopparlunden. Monikas kontor. Kl 17:00-19:00.

§11 Mötet avslutas.

Erik Molin

Pia Andersson
